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doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc. 

 

Pokud se stanu děkanem MFF UK, budu chtít, aby byly funkce proděkanů obsazeny 

následujícími osobami: 

Proděkan pro vědeckou činnost a zahraniční styky  

 prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.     (sekce F)  

Proděkan pro studijní záležitosti  

 doc. Mgr. Michal Kulich, Ph.D.     (sekce M)  

Proděkan pro koncepci studia  

 doc. RNDr. Vladislav Kuboň, Ph.D.    (sekce I)  

Proděkan pro rozvoj  

 prof. RNDr. Ladislav Skrbek, DrSc.    (sekce F)  

Proděkan pro fyzikální sekci  

 prof. Ing. Jan Franc, DrSc.       (sekce F)  

Proděkan pro informatickou sekci  

 prof. RNDr. Jiří Sgall, DrSc.      (sekce I)  

Proděkan pro matematickou sekci  

 prof. RNDr. Vít Dolejší, Ph.D., DSc.     (sekce M)  

Proděkan pro PRopagaci  

 doc. RNDr. Martin Vlach, Ph.D.      (sekce F)  

 

V navrhovaném týmu proděkanů případného budoucího vedení MFF UK jsou tedy čtyři 

členové současného vedení MFF UK. Další čtyři kandidáti na proděkany dosud ve vedení 

fakulty nepůsobili, všichni však mají zkušenosti s vedením pracoviště. Jednotlivé sekce 

fakulty jsou v navrhovaném složení proděkanů zastoupeny v poměru 4:2:2. Žádný ze čtyř 

proděkanů, u kterých navrhuji jejich pokračování ve funkci, nebude mít přitom v září 

„odslouženo“ celých 8 let: funkce proděkana pro PRopagaci byla zřízena až 4 měsíce po 

nástupu děkana prof. J. Kratochvíla do funkce a ostatní tři proděkani nahradili své 

předchůdce v průběhu jejich mandátu (prof. L. Skrbek prof. Z. Němečka, doc. V. Kuboň doc. 

P. Kolmana a prof. J. Sgall doc. O. Čepka). Tento postup bych po dohodě chtěl uplatnit i v 

případě postu proděkana pro rozvoj. Prof. L.  Skrbek souhlasil s tím, že ještě nějakou dobu 

bude svou funkci vykonávat a v průběhu cca prvních dvou let mandátu nového vedení MFF 

UK by na tomto postu došlo k personální změně.  

Kromě tohoto užšího vedení fakulty (do kterého patří kromě děkana a proděkanů 

i tajemník fakulty Ing. Antonín Líska) mám v úmyslu zřídit ještě rozšířené kolegium 

děkana, jehož členy budou například koordinátoři jednotlivých pro fakultu důležitých 

oblastí, ale nejen ti. Přesné složení rozšířeného kolegia děkana (RKD) bude ještě 

předmětem jednání, zejména v kolektivu výše uvedených kandidátů na proděkany a také 

s možnými členy RKD.  

 

M. Rokyta, 8. 4. 2020 


